
Mevrouw Martine Janssens stelt een mondelinge vraag betreffende de subsidies in het domein 
welzijn, projecten inzake gezondheidsbevordering en ziektepreventie.  

  

Mevrouw Janssens licht toe dat ze enkele vragen heeft over de projecten die werden ingediend met 
het oog op het krijgen van subsidies in het kader van gezondheidsbevordering en ziektepreventie. De 
projecten voor die subsidies dienden voor 30 november 2012 ingediend te zijn.  

In de commissie welzijn van 18 juni 2013 bracht ze dit onderwerp al eens ter sprake. Ze stelt dat er 
ondertussen bijna 4 maanden zijn verstreken na die commissie en zelfs bijna een jaar na de uiterste 
indieningsdatum. Recente navraag bij een van de indieners leert echter dat zij hierover tot op 
vandaag nog geen enkel bericht ontvangen hebben. Ook LOGO’s zijn voor hun werking gedeeltelijk 
afhankelijk van deze subsidies.  

Ze wenst dan ook graag te weten waarom de projectindieners na een periode van nagenoeg een jaar 
nog steeds geen ontvangstbevestiging hebben ontvangen en of de duurtijd bijgevolg verlengd wordt?  

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde antwoordt dat de voorstellen van gezondheidsprojecten tot eind 
november 2012 konden ingediend worden. In de loop van de maand februari 2013 werd door de 
dienst welzijn besproken welke projecten, conform het reglement, al dan niet ter goedkeuring 
zouden worden voorgelegd.  

Ze stelt dat door de gemeenteraadsverkiezingen er bij de start van 2013 heel wat gemeentebesturen 
waren die hun deelname aan de logoprojecten nog in beraad hebben gehouden. Daarom heeft het 
provinciebestuur dan ook uitstel verleend aan de LOGO’s om de engagementsverklaringen door te 
sturen en heeft het provinciebestuur respijt gegeven aan de gemeentebesturen om deze 
engagementsverklaringen in te dienen.  
 

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde zegt dat de LOGO’s niet volledig afhankelijk zijn van deze subsidie 
voor hun werking aangezien de realisatie van dergelijke projecten ieder jaar start zonder de subsidie 
van de provincie. Het gaat hier dus over prefinanciering waarbij er bij de start van een project nooit 
een definitieve zekerheid is dat dit project zal goedgekeurd worden. Ze stelt dat in dat opzicht de 
LOGO’s dus niet volledig afhankelijk zijn van de provinciale subsidie. De subsidie dient voor de extra 
projecten aangezien er voor de gewone werking geen subsidie nodig is.  

Ze benadrukt dat de provinciale gezondheidsambtenaar in de werkgroepen van de LOGO’s zit om de 
projecten vorm te geven. Deze persoon houdt zowel de LOGO’s als de betrokken gemeentebesturen 
op de hoogte van de stand van zaken en verzorgt daarnaast ook de terugkoppeling van de besproken 
projecten. De dossiers zijn ondertussen volledig en worden bijgevolg in de loop van de maand 
oktober aan de deputatie voorgelegd. Het provinciebestuur heeft zich flexibel opgesteld ten opzichte 
van de LOGO’s en de gemeentebesturen om hen voldoende tijd te geven om hun dossier in orde te 
brengen en de engagementsverklaring in te dienen.  

Mevrouw Janssens vraagt of individuele projectindieners dan moeten wachten tot de LOGO’s en de 
gemeentebesturen klaar zijn met hun dossier.  

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde antwoordt dat dit geen probleem is aangezien ook de individuele 
projectindieners eveneens op de hoogte werden gehouden door de provinciale 
gezondheidsambtenaar.  
 


